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Zápis z jednání Školské rady ze dne 1. dubna 2014 

Základní a Mateřská škola Klecany 

Přítomni: za pedagogický sbor : Bronislava Bendová, Zuzana Kulštrunková,  
Eva Staňková 

za zřizovatele:  Filip Kadlec, Klára Kumštová 

za rodiče :  Markéta Kubíčková, Ivana Makovičková,  
Stanislav Skala  

host :    Vladimír Lacina, ředitel školy 
 

    
 

Program jednání           

1. Podnět od rodičů – dveře v MŠ 

2. Vývoj rozpočtu školy  

3. Problematika kapacity školy 

4. Jídelna 

 

 

Průběh jednání           

1. Podnět rodičů dětí z MŠ 

Rodiče dětí z MŠ se obrátili na ŠR s podnětem ohledně nevhodné dispozice dveří v novém 

objektu MŠ. Dveře se otvírají do chodeb. Je to nešikovné a vzniká nebezpečí úrazu. Ředitel 

školy informoval, že to bylo již připomínkováno v průběhu stavby. Vzhledem k tomu, že 

nebylo možné se odchýlit od projektu v průběhu stavby, nebyla změna provedena. Po diskuzi 

se  členové ŠR shodli, že je podnět oprávněný a bylo by vhodné orientaci otvírání dveří 

změnit. Vzhledem k tomu, že půjde o stavební zásah nejdřívější možný termín je o 

prázdninách. 

   

2. Vývoj rozpočtu školy 

 

Rozpočet školy je plněn v souladu s plánem. Oproti loňskému roku je snížen příspěvek 

zřizovatele o 300.000,- Kč vzhledem k dokončenému zateplení školy a předpokládanému 

snížení nákladů na vytápění. Na druhou stranu dochází k navýšení počtu žáku, což se naopak 

projeví ve zvýšení nákladů. Byla realizována investice 500.000,- do počítačového vybavení a 

projektorů v kmenových učebnách. Na 1. stupni se chystá sborovnička. V plánu je nová 

ventilace v kuchyni a vybavení jídelny novými stoly a židlemi. 
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3. Problematika kapacity školy 

 

V ZŠ a MŠ Klecany dále stoupá počet žáků. V školním roce 2014/2015 budou otevřeny 3 první 

třídy po 25 žácích, tím bude povolená kapacita školy 1.9.2015 naplněna. Při případném 

navýšení kapacity školy je problémem kapacita jídelny a tělocvična. Výhled zpracovaný 

ředitelem školy podle demografické situace předpokládá další zvyšování počtů žáků ve 

společném školském obvodu. Bude nutné omezit doplňkovou činnost (jídla pro externí 

strávníky), případně další aktivity v prostorách školy, aby se uvolnila kapacita pro žáky. 

Pravděpodobně nebude možné přijímat žáky mimo společný školský obvod. 

 

 

4.  Situace ve školní jídelně 

Ředitel školy seznámil ŠR se situací ve školní jídelně. V současné době vzhledem 

k plánovanému odchodu vedoucí školní jídelny a hlavní kuchařky probíhá hledání nových 

zaměstnanců.  

Dále trvají problémy s dosažením kapacity jídelny. V budoucnu bude nutné externí 

stravování zrušit, čímž škola přijde o významný zdroj příjmů v rámci doplňkové činnosti. 

Kapacitu kuchyně není z prostorových důvodů možné navýšit. Řešením by mohlo být zřízení 

samostatné kuchyně pro MŠ, jak již bylo v ŠR diskutováno dříve. To by významně 

zjednodušilo i provoz kuchyně v ZŠ, protože v současné době je nutné převážet jídla do MŠ 

(včetně svačin). Uvažuje se o zvýšení ceny oběda z 27,- na 29,- Kč. 

 

 

V Klecanech dne 1.4.2014 

Zapsal  Stanislav Skala 


